

TABLE OF CONTENTS

目 录

Big Data Analysis of Mid-Long Term Load Forecasting in Power System

(电力系统中长期负荷预测的大数据分析)

X. P. WANG, Y. LI, J. YONG, H. ZHANG, B. HE, T. ZHENG, Q. S. CHENG, H. L. FANG.....207

The Research of Social Delegated Repair Mode in Distribution Grid

(配网外委抢修模式研究)

Q. WEI, J. C. TONG, J. Z. ZHAO.....216

Study of Networked AGC System Model in Hydropower Station Considering Network Delay

(考虑网络时延的水电站网络化 AGC 系统模型研究)

B. WANG, Y. JU, Y. P. LI.....222

Study on the Reliability Variation of Generation and Transmission System with Load Rate

(发输电组合系统可靠性随系统负荷变化的规律研究)

P. DUAN.....231

Study on the Power System Reliability Variation with Load Rate

(发电系统可靠性随负荷率变化规律研究)

P. DUAN.....242

Research of Packaging Technology on SiC Power Devices under High Temperature and High Voltage

(高温高压碳化硅功率器件封装技术研究)

M. ZHAO, H. Y. XU, Q. YANG, H. WU, F. YANG, C. Y. YANG, W. C. DING, Z. JIN, X. Y. LIU.....252

Comparison Analysis between FIDIC and CSG Contracts

(FIDIC 条款和南网合同的对比分析)

S. ZHONG, X. F. YU, P. Y. LIU.....259

Overview of the Multiple Control Strategy for PWM Grid-Connected Inverter

(PWM 并网逆变器的复合控制策略综述)

B. WANG, D. X. BIAN, H. L. WANG, H. SHAN, M. LIU, J. WANG.....265

A New Method of Fault Diagnosis on CVT

(电容式电压互感器故障诊断新思路)

K. CHEN, J. GONG, Y. M. MAO, S. B. ZHANG, X. W. SU.....274

Application of Lithium Titanate Battery in Industrialization of Urban Transit Electric Vehicles

(钛酸锂电池在城市公交电动产业化中的应用)

Y. X. LIU, X. Z. HOU, L. X. LI, Q. ZHOU, K. ZHENG.....280